
Zápis z druhého otevřeného zasedání SSH FF UK
9. prosince 2024

Schůze zahájena ve 20:20

Přítomni: Markéta Prošková, Adalbert Langer, Barbora Řehořová, Vjačeslav Glazov, Tereza
Hálová; ve 20:30 dorazil Martin Wolf, ve 21:15 se přidali členové SSH Milan Zapletal a Klára
Šafaříková; ve 21:30 odešel z nutných důvodů Adalbert Langer

Zápis provedli Barbora Řehořová a Martin Wolf

Program:

1) Úvod
2) Schválení programu
3) Proběhlé akce
4) Nadcházející akce
5) Různé
6) Závěr

1. Úvod
- Markéta Prošková všechny přítomné přivítala a zahájila zasedání ve 20:20.

2. Schválení

- Program byl po představení schválen třemi přítomnými členy výboru, tedy poměrem
hlasů 3-0-2.

3. Proběhlé akce

- Předsedkyně Markéta Prošková zahájila bod představování akcí proběhlých v období
od posledního zasedání výboru

- Spolkohospoda (14. 11.)
o Proběhla v pořádku, účast byla veliká a spokojenost členstva rovněž

- Pietní akce 17. 11.
o Průběh akce výbor hodnotí pozitivně
o Náklady Spolku: 6000 Kč na nákup kytic k pamětní desce u Hlávkovy koleje

a v Žitné ulici a velkého věnce k pomníku obětem 21. prosince
o Zúčastnění členové si postěžovali na nedostačující komunikaci ze strany

organizátorů vůči spolkům, příštímu výboru doporučujeme začít řešit
informace o průběhu akce dříve, ozvat se Studentské radě s tím, že instrukce
byly rozeslány špatně



o Místopředsedkyně Barbora Řehořová řekla, že sepíše manuál k 17. 11. pro
další výbory, aby se z těchto chyb mohly poučit

- Schůzka se zástupci ÚSD (26. 11.)

o Paní místopředsedkyně Barbora Řehořová a pan předseda DK Vjačeslav
Glazov, kteří se této schůzky účastnili, ji vyhodnotili kladně jako podnětnou

o Na setkání byl vznesen návrh na debatu či představení práce/knihy na téma
„Jak psát o komunismu?“

- Schůzka se zástupci ÚHSD (27. 11.)

o I tato schůzka proběhla v pozitivním a poklidném duchu, obě strany se
navzájem ujistily, že budou pokračovat ve spolupráci a udrží kontakt

- Filmový klub: Kneecap (27. 11.)

o Organizátoři filmového klubu, Vjačeslav Glazov a členka DK Tereza Hálová,
ocenili vysokou účast, jíž se promítání filmu těšilo, pochválili rovněž kvalitní
výkon kolegy a čestného člena SSH Vojtěcha Šimáka, který si připravil
stručnou úvodní přednášku

o Pro příště bude potřeba ohlídat si lépe časový rozvrh a rezervovat pro jistotu
trochu času navíc, aby nebyly problémy s vrátnými po zavírací hodině FF UK

- Představení studentské práce Milana Zapletala (4. 12.)

o Akce měla veliký úspěch, kol. Zapletal jako populární člen měl velké
obecenstvo a zajímavé téma, které zaujalo; čestný člen SSH Vlastimil Křišťan
pořídil i krásné fotografie do fotoreportu z akce; tajemník SSH Martin Wolf
akci zhodnotil jako vydařenou a už začal hledat další tipy na představení
studentských prací

- Po tomto bodu předsedkyně bod uzavřela a přešla k následujícímu bodu

4. Nadcházející akce
PROSINEC

- 11. 12. – filmový klub se spolkem studentů francouzštiny Gilotina, film Z Paříže do
Paříže

o Tereza Hálová oznámila, že vše je připraveno

- 13. 12. – exkurze do Národního muzea, mj. na expozici Tajemná Núbie



o Organizátoři Šimon Baldík a Václav Paděra dali předem výboru vědět, že je na
facebooku o akci malý zájem, je proto potřeba propagovat i individuálně a
pozvat lidi na událost; Martin Wolf vezme foťák a pořídí fotoreport

- 19. 12. – vánoční večírek
o Většina organizačních záležitostí vyřešena v minulých týdnech; člen DK

Václav Paděra ještě musí zavolat do Ježkových vočí, že veškerá domluva platí
o Na tombolu se musí dokoupit dvoje lístky do šatny, obstará Barbora Řehořová
o Markéta Prošková ještě vyrobí design custom poukazů na welcome drink
o Martin Wolf už má část tomboly, zbytek obstará v nejbližších dnech (knihy,

alkohol, salám, balíčky merche)

LEDEN + ÚNOR

- 8. 1. – Úvod do Erasmu
o Organizace se ujmou Markéta Prošková a Tereza Hálová
o Je potřeba vbrzku doplnit informace k akci pro zájemce a sehnat referenty
o Člen výboru Adalbert Langer se o Vánocích postará o propagaci a grafiku

- 11. 1. Den otevřených dveří FF UK
o Na stánek Spolku se přislíbili Markéta Prošková, Šimon Baldík, Tereza Hálová

a Martin Wolf
o Barbora Řehořová navrhla, že do té doby zkusí zpracovat nové spolkové

propagační letáky, ty současné už neobsahují aktuální informace

- debata se studenty o slučování historických ústavů
o zatím neupřesněno datum
o výbor se pokusí kontaktovat akademický senát a domluvit postup

- Filmový klub: Kaprkód s muzikology

o Organizaci obstarává Václav Paděra

- Někdy v druhé polovině ledna výbor na návrh Vjačeslava Glazova uspořádá též online
spolkohraní, čímž chceme v době zkouškového období, kdy jsou studenti často doma,
navázat na úspěšný formát z covidových distančních let

- 15. 1. proběhne zasedání výboru a spolkohospoda
o Je třeba domluvit podnik, výbor se sejde v 17:30, akce začne v 19:00



- Během února je možné ve zkouškovém uspořádat opět nějakou spolkovou procházku,
což se jako akce osvědčilo na začátku letošního roku

EXKURZE
- Martin Wolf s Václavem Paděrou se postarají o plán na dlouho slíbenou exkurzi do

Plzně, bližší info sdělí výboru soukromě později; je třeba především zjistit, zda
dokážeme sehnat včas ubytování, pokud ne, bude se muset akce přesunout

- Na lednovém zasedání už bude třeba plán finalizovat
- Předběžný termín: 14.–15. 2., může se však ještě změnit

5. Různé
- Finance

o Postupně pokračuje předávání agendy financí novému pokladníkovi, jde o prioritu,
je na tom třeba intenzivně zapracovat

- Již se spustila propagace přípravných kurzů pro uchazeče o studium; výbor v tomto bodu
v krátké rozpravě prodiskutoval postup pro vypořádávání se s nenávistnými a
nesouvisejícími komentáři a pořešil možnosti další kultivace spolkových sociálních sítí

- Ze stran přítomných členů padlo několik tipů na akce, především představování prací a
knih, jimiž se výbor začne zabývat

6. Závěr

- Předsedkyně Markéta Prošková na závěr poděkovala výboru a DK za krásné akce
z minulého měsíce a vyjádřila přání, aby se organizace a plánování dařily stejně úspěšně i
v příštím roce

- Zasedání skončilo ve 22:09


